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Zápis z jednání VV ČF dne 20. 2. 2024 – 02/2024 

Lomnického 1705/5, Praha 4  
 

Přítomní:  Daniel Novák (do 14:00), Petr Galasovský (do 12:55), Tomáš Pacák, Václav Culka, 
Jan Kovář, Lukáš Dolejš, Martin Musil (od 09:47) 

Hosté:  Tomáš Frank, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Lukáš Laštovička, Petr 
Chvojka, Jakub Borovský, Jaroslav Berka (10:20 – 11:10), Roman Urbář (12:15 – 
15:43), Jakub Podlucký (13:40 – 14:50), Jakub Furmánek (13:40 – 14:50)  

Omluveni:  Veronika Jelínková, Jiří Dufek, Petr Musil 

ORK:   Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 
VV s hlasem poradním 

Ověřovatelé:  Václav Culka, Tomáš Pacák 

Zapisovatel:  Zuzana Svobodová/Zdeněk Mlčoušek 

Zahájení: 09:38 
Ukončení: 15:43 
 

Vzhledem k následné nepřítomnosti D. Nováka, byl pověřen vedením jednání od 14:00 M. Musil. 

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 01/2024 a programu jednání 02/2024 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Reprezentace  

5) Vývoj v politických záležitostech 

6) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

7) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025 

8) Informace ze sekretariátu 

9) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

10) Mezinárodní záležitosti 

11) MS 2025 

12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

14) Strategie legislativy ČF 

15) Legislativní předpisy 2024/2025 

16) Rozvojový plán 

17) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2023/2024 a návrh Projektu 1. ligy 

žen2024 /2025 

18) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

19) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

20) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 
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21) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

22) Akční listy 

23) Návrh změn a doplňků pravidel florbalu 

24) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

25) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025  

26) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

 

Materiály branné na vědomí: 

40) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2025/2026 

41) Růst členské základny a její udržitelnost 

42) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic 

 

 

AD 01) Schválení zápisu z VV 01/2024 a programu jednání 02/2024 

 

Viz výše   

 

Usnesení č. 01/02/24: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 01/2024 

- schvaluje program jednání VV 02/2024 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 02/2024 V. Culku a T. Pacáka 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

 

Usnesení č. 02/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KVM – komise jednala 6.2. kombinovaně; hlavními body byla důvodová zpráva ke zrušení MČR st. 

žáků; nový herní systém 1. ligy dorostenců; šíře realizačních týmů na ODM. 

 

KRD – komise jednala 4.2. prezenčně v Brně; hlavními body bylo dokončení materiálu Podmínky 

činnosti rozhodčích a delegátů 2024-2025 - vypořádání připomínek formou Důvodové zprávy 

vysvětlující i celý finální návrh obsahující nově indexaci licenčních poplatků a odměn rozhodčích a 

delegátů dle inflace; finalizace materiálu Povinnost oddílu mít vyškolení rozhodčí 2025/2026 pro 

předložení na VV - zaneseny formální úpravy; zahájení příprav materiálu Metodický pokyny pro 

regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 2024/2025 - navrženo několik úprav vycházejících 
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z praxe. Materiál byl po jednání poslán regionům k vyjádření a finalizován bude na příštím jednání 

KRD; řešen stav komunikátorů pro rozhodčí; domluva na obsahu únorového newsletteru pro 

rozhodčí a delegáty; zhodnocení a zpětná vazba z mezinárodních výměn rozhodčích v průběhu 

ledna se Švýcarskem a Finskem; zhodnocení a zpětná vazba z webinářů rozhodčích a delegátů 

z uplynulého měsíce; zhodnocení únorového semináře celostátních rozhodčích a delegátů; 

 

  

KEFAM – komise jednala 15.2.; hlavními body byly návrhy Reglementů a projektů elitních soutěží 

pro sezonu 2024/2025; TV Prezentace; Champions Cup; Galavečer Florbalu, Výjezdní utkání v 

Německu, MS 2025 žen. 

 

KRO – komise jednala 6. 2. telekonferenčně; hlavními body bylo hodnocení Setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF; dále Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů, příprava 

znění PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a florbalu pro sezonu 2024/2025 a aktuální informace 

v souvislosti s přípravou paragrafovaného znění PP č.1 – Vznik nových oddílů a PP č.2A – Podpora 

rozvíjejících se oddílů na sezonu 2024/2025. 

 

KIN – komise jednala 15. 2., hlavními body byly informace o jednání s NSA o investicích; materiál 

pro VV – Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu. Informace z projektu Haly 5 sportů a plán na 

rok 2024, snaha pokrýt i haly 3500+. 

Členové VV krátce diskutovali podmínky investic za rok 2023 a 2024 podporovaných z dotačních 

programů NSA. 

 

KR – komise nejednala. 

Z. Svobodová informovala o proběhlých únorových reprezentačních akcích – Kvalifikace MS mužů, 

Polish Cup a přátelské zápasy. 

 

KRP – 22.1. proběhlo online jednání KRP s regiony. Cílem bylo ukotvení spolupráce s regionálními 

komisemi; představení vize a nastavení spolupráce; krátké představení fungování jednotlivých 

regionů, zastoupení komisí, či garanta v oblasti ženského sportu. Diskutovalo se nad programem 

PP 2B - Podpora rozvoje ženského florbalu, kde proběhla zpětná vazba od regionů. Dalším tématem 

byly nábory a MS 2025. K těmto bodům jak komise, tak regiony přispěly zajímavými pointy směrem 

k ženské tématice. Do budoucna se plánuje více těchto setkání. 

 

KS – Komise jednala 29. 1. korespondenčně; hlavními body byla příprava materiálů na VV. 

Především termínová listina pro sezónu 24/25, dále zpráva o projektu 1. ligy žen a příprava dalšího 

ročníku tohoto projektu, a nakonec návrh úprav soutěžních předpisů. 

 

EKO – komise nejednala. 

  

Usnesení č. 03/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 
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AD 04) Reprezentace žen 

 

V. Culka za KR předložil závěrečnou zprávu o účasti reprezentace žen na MS žen 2023 v Singapuru. 

V rámci bodu byl přítomen J. Berka, který následně představil Analýzu MS žen 2023. VV výstupy 

analýzy krátce diskutoval. V. Culka dále předložil návrh na jmenování hlavního trenéra reprezentace 

žen. 

 

Usnesení č. 04/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí závěrečnou zprávu z MS žen 2023 v Singapuru 

- bere na vědomí Analýzu MS žen 2023 

- schvaluje návrh na jmenování L. Procházky hlavním trenérem 

reprezentace žen na období do března 2026  

 

 

AD 05) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák předložil informace v politických záležitostech, týkající se hlavně stavu žádosti o dotaci 

NSA VSA MD, kdy florbalové MS 2025 bude součástí balíku akcí za roky 2025 a 2026, které budou 

předkládány Vládě ke schválení. Dále byly shrnuty informace o odevzdání žádostí o dotace na rok 

2024, které zatím ovlivňují technické problémy s importem dat do rejstříku sportu na straně NSA a 

termín byl prodloužen. Proběhla krátká diskuse k funkcionalitě a správnosti směru, který  s rejstříkem 

NSA zvolila. 

 

D. Novák shrnul informace o projektu 4F, a jeho budoucí směřování, na kterém se budou společně 

podílet země TOP 4. Budou navazovat na projekt 4F, kterému tento rok končí podpora z EU a který 

bude pokračovat právě za podpory TOP4. Za ČR dále Filip Šuman a Zuzana Svobodová. Zároveň 

bude znovu požádáno o podporu navazujícího projektu z EU na období 2025-2026. 

 

Usnesení č. 05/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v politických záležitostech 

- bere na vědomí informace o stavu žádosti o dotaci NSA VSA MD 

- bere na vědomí informace o stavu podaných žádostí o dotace 2024 

- bere na vědomí informace o projektu 4F  

 

 

AD 06) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy 

žen a 1. ligy mužů. Představil navrhované změny týkající se zejména pokládek povrchů a zpracování 

textových onlinů. Proběhla diskuse o jednotlivých změnách reglementů a jejich případných 

finančních dopadech na kluby. 

  



 

Zápis z  jednání VV únor 2024 - ověřený.docx  5/12 

Usnesení č. 06/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh na úpravy reglementů Livesport 

Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 
 

AD 07) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2024/2025 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen 

a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025. Představil jednotlivé úpravy u jednotlivých lig. Detailněji shrnul 

projekt ČEZ extraligy. 

 

Usnesení č. 07/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh znění projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 
 

AD 08) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval, že v souladu se snahou aktivně 

zhodnocovat rezervu, tento týden proběhl plánovaný nákup státních dluhopisů v hodnotě 35 mil. Kč 

se splatností v únoru 2026. 

  

P. Chvojka předložil informace ze setkání marketingových pracovníků. Dále shrnul Finále Poháru 

ČF v Českých Budějovicích, které bylo navštíveno významnými politickými představiteli. Do 

budoucna je potřeba lépe pohlídat termín Finále s ohledem na možnosti živého vysílání na ČT. 

Organizačně bylo finále hodnoceno jako povedené. 

 

P. Chvojka dále zmínil přípravu Superfinále. Klubový odběr dosáhl stejného množství odebraných 

vstupenek navzdory zrušení povinného odběru.. Organizačně jdou přípravy dle plánu. 

 

P. Chvojka informoval o předávání Prezidentského poháru - EŽ 2.3., LSLS 12.3. Poukázal na 

vyrovnanost soutěží a fakt, že do posledních kol bude více oddílů bojovat o vítězství v základní části. 

 

R. Urbář přednesl detaily ke spolupráci se Sporty TV, která začne 1.3. a která nabídne pravidelně 2 

TV zápasy týdně z nejvyšších soutěží žen a mužů. Poukázal na podmínky spolupráce a možnosti 

dalšího rozvoje této spolupráce.  

 

R. Urbář také předložil členům VV informace ohledně řešení smluv u reprezentačních partnerů.  



 

Zápis z  jednání VV únor 2024 - ověřený.docx  6/12 

 

Členové VV diskutovali fungování R. Urbáře a způsobu reportingu za ČF s.r.o. - vyhodnocení 

čerpání (audit) + rozpočet + VH hromada z členů VV. 

 

Usnesení č. 08/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace ze setkání s marketingovými pracovníky 

- bere na vědomí informace k průběhu Finále Poháru ČF 

- bere na vědomí informace Sporty TV 

- bere na vědomí informace o reprezentačních partnerech 

- bere na vědomí informace k předávání prezidentského poháru 

 

 

AD 09) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil zprávu za Setkání hejtmanů jednotlivých 

krajů s prezidentem a VV ČF. V rámci tohoto bodu proběhlo hodnocení celé akce včetně diskuse 

k závěrům z roundtables na téma kvantitativní rozvoj a ženský florbal a MS 2025.  

Členové VV následně diskutovali, jak zpracovat výstupy a jak s nimi následně seznámit účastníky. 

Závěry budou předány příslušným odborným komisím, na kterých budou prodiskutovány.  

 

Usnesení č. 09/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu ze Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF 

- ukládá probrat závěry ze Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF z roundtables na téma kvantitativní rozvoj 

na pravidelném jednání KRO a výstupy z roundtables na téma 

ženský florbal a MS 2025 prodiskutovat a provázat s cíli MS 2025 

Zodpovídají: P. Musil, M. Musil, P. Chvojka Termín: 10.04. 2024 

 

 

AD 10) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák předložil aktuální informace v mezinárodních záležitostech. Na mezinárodní úrovni se nyní 

řeší MS 3+1, které by se mělo uskutečnit v roce 2024 ve Finsku. Současně seznámil členy VV 

s cílem tohoto šampionátu, který má být hlavně rozvojový a pomoci florbalu se dostat v této verzi na 

multisportovní akce. Během  příštího týdne proběhne k tomuto tématu jednání mezi IFF a zástupci 

TOP4 zemí. 

 

Následně T. Frank zhodnotil finálové utkání CC, které úspěšně uspořádal Tatran Střešovice s 

podporou ČF. Kvalitní vzájemná spolupráce. Významný a důležitý krok, divácký zájem, mediální 

pokrytí. Koncept CC je z pohledu českých zástupců úspěšný a je možné na něm stavět do budoucna. 

IFF poděkovala za kvalitní organizaci a vyjádřila velkou spokojenost. 
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Usnesení č. 10/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace v mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace k Finále CC 

- bere na vědomí informace o přípravách modelu MS 3+1 

 

 

AD 11) MS 2025 

 

P. Chvojka předložil informace k MS 2025. Aktuálně se připravuje finální podoba vizuální identity 

MS 2025 a jejího zveřejnění. Dále se pracuje na finančním zajištění plánovaného rozpočtu. 

Připravuje se studie proveditelnosti, která bude obsahovat i analýzu nejvyšších soutěží žen a mužů. 

Příprava pořadatelské smlouvy s IFF. 

 

Usnesení č. 11/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktuální informace k MS 2025 

 

 
AD 12) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025 
 
J. Dufek, v zastoupení Z. Mlčouškem, za KS předložil po připomínkování oddíly materiál Návrh 

termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2024/2025. 

 

Usnesení č. 12/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh termínové listiny ligových a 

pohárových soutěží 2024/2025 

- ukládá připomínkovat ve zkráceném řízení 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín: 11.03. 2024 

 

 

AD 13) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025 

 

P. Galasovský za KRD požádal o odložení a zároveň o postoupení do připomínkovacího řízení 

aktualizovaného materiálu Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025. 

Hlavním důvodem jsou zásadní úpravy, kterými materiál prošel. Současně je materiál doplněn 

o důvodovou zprávu. 

 

Usnesení č. 13/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí aktualizovaný materiál Návrh podmínek činnosti 

rozhodčích a delegátů v sezóně 2024/2025  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín: 11.03. 2024 

 



 

Zápis z  jednání VV únor 2024 - ověřený.docx  8/12 

 
AD 14) Strategie legislativy ČF 

 

T. Frank předložil materiál Strategie legislativy ČF. J. Podlucký předložený materiál před schválením 

ještě krátce okomentoval. 

 

Usnesení č. 14/02/24: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Strategie legislativy ČF 

 

 

AD 15) Legislativní předpisy 2024/2025 

 

T. Frank předložil materiál Legislativní předpisy 2024/2025. J. Podlucký předložený návrh představil 

a upozornil na významnější změny. Členové VV některé návrhy diskutovali. Vzhledem k rozsahu 

i provázanosti se také diskutovalo, aby se v rámci připomínkování členové VV obraceli na 

sekretariát. 

 

Usnesení č. 15/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Legislativní předpisy 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají : Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 

 

AD 16) Rozvojový plán 

 

M. Musil připomenul, že v následujícím období bude potřeba příprava hodnocení za jednotlivé oblasti 

a současně je potřeba chystat aktualizaci plánu na další období. 

 

Usnesení č. 16/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí informace k harmonogramu úprav rozvojového plánu 

českého florbalu 

- ukládá projít si RP ČF a připravit podklady k aktualizaci RP ČF pro 

období 2024–2034 

 Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 29. 2. 2024 

 

 
AD 17) Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 1. ligu žen 2023/2024  a návrh Projektu 1. 

ligy žen 2024/2025 

 

J. Dufek, v zastoupení Z. Mlčouškem, za KS předložil materiál Zpráva a hodnocení soutěžního 

projektu pro 1. ligu žen 2023/2024 a návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025. Z. Mlčoušek materiál za 

KS blíže představil a vysvětli jeho nové nastavení.  
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Usnesení č. 17/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva a hodnocení soutěžního projektu pro 

1. ligu žen 2023/2024 a návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

- ukládá připomínkovat návrh Projektu 1. ligy žen 2024/2025 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 

 

AD 18) Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce oblasti elitního florbalu a medializace a požádal 

o odklad na další jednání. 

 

Usnesení č. 18/02/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 19) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025 

 

J. Dufek, v zastoupení Z. Mlčouškem, za KS předložil finalizovaný materiál Návrh systémů 

celostátních ligových a pohárových soutěží 2024/2025. K materiálu vznikla diskuse u dvou témat. 

Prvním tématem bylo schválení finále na jedno utkání (superfinále) u 1. ligy mužů, kdy záměr je 

schválený, ale ještě nebyla projednaná ověřovací studie ohledně realizovatelnosti v rámci akce 

Superfinále. Druhým tématem je záměr reprezentace snížit zátěž hráčů reprezentace tím, že v 

Poháru ČF budou účastníci Poháru mistrů nasazení do pozdějších kol. 

 

Usnesení č. 19/02/24: VV ČF 

- schvaluje materiál Návrh systémů celostátních ligových a pohárových 

soutěží 2024/2025 mimo systému 1. ligy mužů a Poháru ČF 

- ukládá zpracovat ověřovací studii na realizaci záměru začlenit finále 

1. ligy mužů do dne Superfinále 

Zodpovídá: P. Chvojka  Termín: 05. 03. 2024 

 

- ukládá zpracovat návrh systému Poháru ČF, který by reflektoval 

záměr nižšího počtu zápasů pro účastníky Poháru mistrů 

Zodpovídá: Z. Svobodová  Termín: 05. 03. 2024 

 

 

AD 20) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil návrh znění PP3 – Komplexní rozvoj oddílů 

a florbalu 2024/2025. Vychází se z ročníku 2023/2024 a avizovaných úprav (zrušení podpory pro 

oddíly při jednom úvazku; úpravy výše podpory při dvou úvazcích; plnění Předpisu povinnosti oddílů 
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mít vyškolené rozhodčí; realizace plánovaných podmínek, aby kluby, které jsou podruhé či potřetí 

schválené do programu podpory, měly přihlášené alespoň jedno družstvo v ženské složce; podpora 

pro nováčky). U záměru povinnosti plnění mít přihlášená ženská družstva proběhla diskuse, kdy 

bude naplnění této povinnosti považováno za splněné. 

 

Usnesení č. 20/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí návrh znění PP3 – Komplexní rozvoj oddílů a 

florbalu 2024/2025 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 11. 03. 2024 

 

 

AD 21) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se 

infrastruktury. V rámci představení avizoval, že je podstatné pokračovat ve spolupráci s ostatními 

svazy na tomto tématu a dlouhodobě hlídat, aby závěry a poznatky z této spolupráce byli neustále 

prezentovány vůči NSA a budoucím investorům. 

 

Usnesení č. 21/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu 

týkající se infrastruktury 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 

 

AD 22) Akční listy 

 

M. Musil za KRP předložil souhrn cílů a kroků z jednotlivých akčních listů s hodnocením jejich 

aktuálního stavu.  

 

Usnesení č. 22/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční listy 

 

 

AD 23) Návrh změn a doplňků pravidel florbalu 

 

P. Galasovský, v zastoupení Z. Mlčouškem, za Pravidlovou komisi předložil materiál Návrh změn a 

doplňků pravidel florbalu, edice 2026. Z. Mlčoušek krátce vysvětlil, že se jedná o návrhy pro RACC 

IFF, která se bude návrhy zabývat v následujících měsících a z nich případně vybere věci, které se 

propíší do nové edice pravidel. ČF bude na jednáních RACC IFF zastupovat člen komise J. Jirovský. 

 

Usnesení č. 23/02/24: VV ČF 
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- schvaluje materiál Návrh změn a doplňků pravidel florbalu pro IFF 

RACC, edice 2026 

- ukládá předat IFF 

Zodpovídá: P. Galasovský: Termín: 28. 02. 2024 

 

 

AD 24) Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů 

 

P. Musil nepředložil materiál Koncepce oblasti regionů a rozvoje oddílů a v zastoupení L. 

Laštovičkou požádal o odklad na další jednání. 

 

Usnesení č. 24/02/24: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání 

 

 

AD 25) PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 

2024/2025 

 

P. Musil za KRO, v zastoupení L. Laštovičkou, předložil materiál PP č.1 – Vznik nových oddílů 

2024/2025 a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025. Upozornil, že připravené 

programy vycházejí z předchozího znění a pozitivního využití programu v posledním roce. Současně 

poukázal na proces, kdy regiony budou moci po schválení zapracovat jednotlivé projekty do svých 

rozvojových plánů. 

 

Usnesení č. 25/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál PP č.1 – Vznik nových oddílů 2024/2025 

a PP č.2A – Podpora rozvíjejících se oddílů 2024/2025 

- ukládá připomínkovat  

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 

 

 

AD 26) PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025 

 

M. Musil za KRP předložil materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského florbalu 2024/2025. Znění 

programu vychází z pozitivní zkušenosti s programem pro předchozí sezónu. Současně poukázal 

na proces, kdy regiony budou moci po schválení zapracovat jednotlivé projekty do svých rozvojových 

plánů. 

 

Usnesení č. 26/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál PP č.2B – Podpora rozvoje ženského 

florbalu 2024/2025 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 11. 03. 2024 
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Materiály brané na vědomí: 

 

AD 40) Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2025/2026 

 

P. Galasovský, v zastoupení Z. Mlčouškem, za KRD předložil materiál Stanovení povinnosti oddílů 

mít vyškolené rozhodčí pro sezónu 2025/2026. 

 

Usnesení č. 40/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Stanovení povinnosti oddílů mít vyškolené 

rozhodčí pro sezónu 2025/2026 

 

 

AD 41) Růst členské základny a její udržitelnost 

 

M. Musil předložil materiál Růst členské základny a její udržitelnost. M. Musil poukázal na fakt, že je 

důležité pracovat se sesbíranými daty. 

 

Usnesení č. 41/02/24: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Růst členské základny a její udržitelnost 

 

 

AD 42) Návrh úprav soutěžních předpisů a směrnic 

 

J. Dufek, v zastoupení Z. Mlčouškem, za KS předložil materiál Návrh úprav soutěžních předpisů a 

směrnic. Z. Mlčoušek upozornil, že kromě formálních úprav termínů a dat, nejsou v předpisech a 

směrnicích navrhovány úpravy. 

 

Usnesení č. 42/02/24 VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav soutěžních předpisů a 

směrnic 


